

**Cette petite fiche sans prétention essaye de dresser la liste de quelques-unes des questions les plus simples qu'on peut vous poser lors de l'épreuve orale du BEPC/BAC d'anglais.**

*Made by Mr DJOMO as known as Mr Youth +225 44518854*

<b>ENGLISH</b>	<b>FRENCH</b>
<b>Introducing oneself</b>	<b>Se presenter</b>
<ol style="list-style-type: none"> <li>1. <b>What's your name?</b> My name is Appiah. -Who are you? I am Appiah -Introduce yourself! I introduce myself Appiah</li> <li>2. <b>When/Where were you born?</b> I was born in 2008, in Yamoussoukro.</li> <li>3. <b>How old are you?</b> I am 17. / I am 17 years old.</li> <li>4. <b>Where do you come from? I come from Bouaké.</b></li> <li>5. <b>Where do you live?</b> I live in Cité</li> <li>6. <b>What are you?</b> I am a student</li> <li>7. <b>What would you like to do later? What job?</b> I would like to be a doctor.</li> <li>8. <b>What is your ambition?</b> My ambition is to be / to become a pilot</li> <li>9. <b>What do you like in life? What are your hobbies?</b> I like football.</li> <li>10. <b>Do you like going to the cinema?</b> Aimez-vous aller au cinéma ? Yes I like / no, I don't like</li> <li>11. <b>Do you have any brothers or sisters?</b> Yes, I've got 1 brother and 2 sisters.</li> <li>12. <b>What is the job of your mother?</b> My mother is a nurse.</li> <li>13. <b>What do your relatives/parents do?</b> My mother is a nurse and my father is a teacher.</li> <li>14. <b>What's your favourite topic/subject at school?</b> My favourite subject is Math</li> <li>15. <b>What is the name of your school? / Where do you go to school?</b> My school is Lycée</li> <li>16. <b>Who is your former English teacher?</b> My former English teacher is...</li> <li>17. <b>Who is your English teacher?</b></li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Quel est votre nom? Mon nom est Appiah.</li> <li>2. Quand/Où êtes-vous né(e)?</li> <li>3. Quel âge avez-vous? J'ai 17 ans.</li> <li>4. De quelle région venez-vous ?</li> <li>5. Où habitez-vous? J'habite à la cité</li> <li>6. Que faites-vous dans la vie ? Je suis un élève</li> <li>7. Qu'aimeriez-vous faire plus tard? Quel travail? J'aimerais être un docteur.</li> <li>8. Quel est votre ambition ? Mon ambition est d'être / de devenir un pilote</li> <li>9. Qu'aimez-vous faire dans la vie? Quels sont vos passe-temps? J'aime jouer au football</li> <li>10. Aimez-vous aller au cinéma? Oui j'aime / Non je n'aime pas</li> <li>11. Avez-vous des frères ou des sœurs? Oui, j'ai 1 frère et 2 sœurs</li> <li>12. Quel est le travail de votre mère? Ma mère est une infirmière</li> <li>13. Quel est le travail de vos parents ? Ma mère est une infirmière et mon père est un professeur.</li> <li>14. Quelle est votre matière préférée à l'école? My matière préférée est Math</li> <li>15. Quel est le nom de votre école? / Où fréquentes-tu ?</li> <li>16. Qui fut votre ancien prof d'anglais ?</li> <li>17. Qui est votre prof d'anglais ?</li> </ol>

***Never too old to learn!!!***

***Good luck!***

**Cette petite fiche sans prétention essaye de dresser la liste de quelques-unes des questions les plus simples qu'on peut vous poser lors de l'épreuve orale du BEPC/BAC d'anglais.**

*Made by Mr DJOMO as known as Mr Youth +225 44518854*

QUESTIONS RELATED TO THE TEXT	QUESTIONS RELATED TO THE PICTURE
Préparez le text à l'oral...	Préparez l'image à l'oral...
<p>1. <b>When was it written/published/drawn?</b> Quand a-t-il été écrit/publié/dessiné?</p> <p>2. <b>What is the theme/title/headline?</b> <i>The theme/title/headline is....</i> Quel est le titre/thème du texte? Le titre est...</p> <p>3. <b>How many line are there?</b> <i>There are 8 lines</i> Combien de ligne y-at-il dans le texte? Il y a 8 lignes</p> <p>4. <b>How many paragraph are there?</b> <i>There 1 paragraph / There two paragraphs</i> combine de paragraphe y-at-il dans le texte? Il y a 1 / 2 paragraphes</p> <p>5. <b>What is it about?</b> <i>It's about...</i> De quoi parle-t-il? Il parle de...</p> <p>6. <b>What's the text about?</b> <i>The text is about...</i> De quoi parle le texte? Le texte parle de...</p> <p>7. <b>What does the text deal with?</b> <i>The text deals with ...</i> De quoi parle le texte? Le texte parle de...</p> <p>8. <b>What does the author say?</b> <i>The author says that...</i> Que dit l'auteur? L'auteur dit que...</p> <p>9. <b>Who is the main character?</b> <i>The main character is ...</i> Qui est le personnage principal? le personnage principal est...</p>	<p>a- <b>What is it?</b> It is a Picture. De quoi s'agit-il? Il s'agit d'une photo</p> <p>b- <b>How many picture are there?</b> There are two pictures / there is one picture Combien d'image y-a-t-il? Il y a 2 images / Il y a 1 image</p> <p>c- <b>What is the story? What can you tell me about this story? Sum up this story.</b> Quelle est l'histoire? Que pouvez-vous me dire à propos de l'histoire? Résumez l'histoire.</p> <p>d- <b>Could you describe the picture?</b> Pourriez-vous décrire l'image?</p> <p>e- <b>What can you see?</b> Que voyez-vous?</p> <p>f- <b>What are they wearing?</b> Que portent-ils?</p> <p>g- <b>What can you see in the background? In the foreground?</b> Que pouvez-vous voir en arrière-plan? au premier plan?</p> <p>h- <b>Where does it take place?</b> Où l'action se passe-t-elle?</p> <p>i- <b>What happens?</b> Que se passe-t-il?</p> <p>j- <b>What does he do? Why?</b> Que fait-il? Pourquoi?</p> <p>k- <b>What would you do if you were X ?</b> Que feriez-vous si vous étiez à la place de X ?</p> <p>l- <b>What do you think of X ?</b> Que pensez-vous de X ?</p> <p>m- <b>Do you like this story? Why (not)?</b> Aimez-vous cette histoire? Pourquoi (pas)?</p>

***Never too old to learn!!!***

***Good luck!***